



CIRCULAR / CIRCULAIRE NO. :

FILE / DOSSIER : 51-2

TO / À : ALL BRANCHES / TOUTES LES FILIALES

DATE: 5 August 2024

SUBJECT / Legion website/Ritual and Awards

OBJET : Branch and Command Resources

Application for MSM/MSA (L.A.) Palm Leaf

**APPLICATION AND APPROVAL
PROCESS: SECTION 207**

- Use the current Dominion Command application Form 800281
- The nomination **MUST** be approved at an Executive or General meeting of the Branch or Command, Section 207 b
- **A signed and dated copy of Minutes of the meeting where the award was approved must include the name of the person nominated and the names of the nominator and seconder, Section 207 b. In camera meetings are acceptable but must include the name of the person nominated and the names of the individuals attending the meeting (preferably minutes of the meeting).**

**PROCESSUS DE MISE EN
CANDIDATURE ET D'APPROBATION :
SECTION 207**

- Utilisez le formulaire de demande actuel de la Direction nationale 800281.
- La nomination **DOIT** être approuvée lors d'une réunion exécutive ou générale de la filiale ou de la direction, section 207 b.
- **Dans la copie du procès-verbal signé et daté de la réunion au cours de laquelle la récompense a été approuvée, on doit inclure le nom de la personne mise en candidature, ainsi que le nom de la personne qui a proposé la candidature et de celle qui l'a appuyée, section 207 b.**

Charls Gendron
Coordinator, Ritual and Awards Committee